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1. Dispensationsansøgning nedrykning 

• Der er kommet ansøgning fra en kører om nedrykning. 
• SK gennemgik omgangstider på kørere, som snart vil rykke op i samme klasse, som ansøgeren 

vil rykke ned fra. 
• Her blev man enige om, at omgangstiderne ligger så tæt, så ansøgeren bør forblive i sin klasse, 

da de kommende oprykkere ligger på samme niveau og ansøgeren dertil forventeligt selv ville 
samle nok oprykningspoint for at rykke op igen gennem sæsonen. 

• Man har med de nye oprykningsregler netop bestræbt sig på, at niveauet i klasserne bliver 
bredere. Men der er selvfølgelig en overgangsfase, inden der er rykket en større mængde kørere 
op i de øverste klasser.  

 

2. Ansøgning om gennemsnitspoint til DM1 

• Ansøgningen blev godkendt. 

 

3. Status på planlægningen af løb i 2024 

• Der er manglende respons fra Ejendomsstyrelsen ift. leje af militærterræner, så der er ikke 
store forventninger til at få tilsagn lige nu. 

• Man undersøger lige nu flere andre områder, som kunne bruges til løb i sæsonen.  

 

4. Breddetræninger og børneenduro 

• Man arbejder på at få flere breddetræninger i kalenderen, så der kommer nogle fordelt ud på 
sæsonen. Så det kunne være godt f.eks. at have en breddetræning efter sommerferien og en i 
efteråret. 

• Der skal laves en tilføjelse i reglementet, hvor aldersgrænsen for enduro-træning tillades ned til 
10 år. Dertil skal der formuleres, at sporet skal tilpasses kørernes niveau og alder (meget lav 
sværhedsgrad) 

• Der skal fokuseres på at lave reklame gennem sæsonen med SoMe opslag, videoer m.m. for 
børneenduro.  

 

 

 

 



 

5. Enduro for alle 

• ”Enduro for alle” er SK indsats for at synliggøre enduro mere i Danmark og gøre opmærksom 
på, at det ikke er så barskt/hårdt/beskidt, som mange tror. 

• Der er mange derude med cross-maskiner, som (også) kunne få meget ud af enduro – enten 
som indgangen til motorsport, som supplement til anden motorsport eller som alternativ til at 
stoppe helt i DMU med en anden motorsport. 

• Der kunne også være potentiale i at samarbejde med ungdomsskoler for at udbrede 
kendskabet til enduro. 

 

6. Økonomi 

• Der er et større budget i år sammenlignet med tidligere år, og budgettet er særligt målrettet 
aktiviteter til kørerne og til at udvikle sporten. 

 

7. Eventuelt 

• Man har vedtaget, at aktive enduro-dommere og SK-medlemmer (samt suppleant) modtager 
frikort.  

 

Om SK Enduro 

Sportskommissionen i Enduro består af frivillige, der er valgt af DMU’s Enduro klubber. 

Kommissionens arbejde består primært i at tilpasse enduro-reglementet, planlægge hver sæson for 
alle medlemmer og kørere, samt sikre sportens og klubbernes udvikling i Danmark.  

 


